
Bestyrelsesmøde Ølholm USFO 

 

Dato: 24.09.20 
Tidspunkt: kl. 19.00-21.30  
Mødeleder: Formanden 
Referent: Henrik 

Forplejning:  
 
 
Afbud fra: Henrik 

Punkter. 
Hvad handler punktet 
om, er der særlige 
ansvarlige, gæster?  
Orientering (O) 
Drøftelse (D)  
Beslutning (B)  

Tid Referat 
Opsummering af orienteringen/drøftelsen, 
konklusion på beslutning, angivelse af evt. 
ansvarlig og evt. deadline.  

Godkendelse af referat  Godkendt 

Orientering 
Tilsyn i børnehaven 
Økonomi (corona) 
Mere plads til børnehaven 
(atriumgården) 
Udmøntning af princip om 
samarbejde med Tørring 
Henrik O + D  

30
min 

Tilsynet blev afholdt d. 22. sept. Ved tilsynet deltog 
Kristina og Frida fra bestyrelsen. Tilsynet godkendt. 
Under tilsynet kom der en indirekte opfordring til vores 
forældre om at gå til politikerne vedr.nye dagpleje- 
pladser i byen. 
Vi står til at få en corona-refusion på ca, 85.000,- 
Byggesagkyndig fra kommunen har sammen med 
Jørgen, vores pedel og Henrik kigget på mulighederne 
for at overdække atriumgården. Dette vil kunne give 
mulighed for flere aktiviteter i gården og hjælpe på 
ønsket om større inderum. 
Udmøntning af princippet: Samarbejde mellem Tørring 
og Ølholm Skoler vedhæftes referatet 

Aftaler for fællesmødet 
med Tørring - hvad vil vi 
gerne have på 
dagsordenen 

20 
min 

Vores formand, Lotte tager kontakt til formanden i 
Tørring med henblik på dagsorden for fællesmødet. Vi 
går med på Tørrings forslag om at drøfte, hvordan 
forældre og foreningslivet kan understøtte relationen 
mellem skolerne 

kaffepause 15 
min 

 

Kommunens nye politikker 
Videopræsentation ved 
chef for læring Marianne 
Berthelsen. 
Aften med oplæg omkring 
den videre proces i 
arbejdet med de nye 
politikker - hvem deltager? 

45 
min 

Foreløbigt har Lotte H. Jensen meldt sig til at deltage 
ved eftermiddagen oplæg. Vi har 2 pladser i alt 



 
 
 
 

Konstituering 25 
min 

Lotte Mikkelsen valgt som ny formand og Kristina 
fortsætter som næstformand.. 

Evt. 15 
min 

Cykelskur. Bestyrelsen vil undersøge mulighederne 
for at cykelskuret lavet som et forældreprojekt. Per er 
tovholder. 
Vedr. kostpolitikken er der enighed om, at børnehaven 
står for den hyggesnack (aftalt at det skal være 
bananis) der uddeles, når et barn fejres. 
Lokal løsning ift. cononaanbefalingerne: Bestyrelsen 
bakker op om, at sundhedsstyrelsens anbefalinger 
kan bøjes med henblik på at sikre elevernes sociale 
trivsel i pauserne og i SFO-tiden.  


